



DANSK CURLING FORBUND
Referat Bestyrelsesmøde
Torsdag den 4. maj 2023, Teams

Tilstede: Henrik Christoffersen (HC), Tobias Thune (TT), Mikkel Juul Larsen (MJL), Kirsten Jensen (KJ), Lisa Richardson (LR), Asmus Jørgensen (AJ), Tobias Rasmussen (TR)

Afbud: Klaus Walther-Rasmussen (KWR), Rikke Jensen (RJ)

1. Info fra Formanden

- HC har deltaget i DIF årsmøde. Temaer var grønomsstilling og valgt. Ikke noget særlig at rapportere

2. Status fra Udvalg:

a) Turneringsudvalget v/MJL

- Udkast til sæsonplan er udarbejdet sammen med elitecenter og udsendt til klubber for kommentering
- Vi har brugt for flere kræfter i udvalget
- De nye satser bliver implementeret ved den næste sæson indkaldelse –OBS: notat om støtte til Sr VM skal opdateres iht det nye budget
- Vi har påtaget os gravering af pokaler nu og fremover – og opdaterer udvalgets beskrivelse med opgaven

b) Elitecenter/Sportslig ledelse v/LR

- Resultater siden sidst:
 - i) VM MD: Lander/Holtermann fik en flot 9. plads – fantastisk forbedring fra 12. plads sidste sæson – og godt bevis på satsningen fra Salling find har givet resultat.
 - ii) NJCT MD (uofficiel Jr. VM): Vi havde 2 hold afsted – hvor Jacob & Katrine Schmidt fik en flot bronze – Karolina Jensen og Alexander Qvist var lige udenfor slutspillet.
- Dialog med TD er meget positiv ift. damer og MD i næste sæson, men intet er aftalte endnu
- Der er lige udsendt invitation til ansøgning om optagelse i elitecenter til næste sæson (sendt til alle eksisterende spiller + klubber)
- Der er planlagt fysisk test i maj – Damer hos Team Danmark, øvrige hos Nørrebro Fysioterapi
- Der er påbegyndt dialog med Parasport om inkludering elite kørestols curlere i elitecentret. Der skal indkaldes til et møde med hhv. HC, KJ, US og Parasport for at tale om hvordan (**aktionslisten**)

c) Rekruttering & Fastholdelse v/HC

- Vi afventer økonomisk overblik inden vi igangsætter v.2.0 af curling kickoff v/Thorbjørn Jackholm.
OBS: se evt. DIF's e-læringsplatform som mulighed for nogle online moduler
 - OBS: 1-2 træner kursus skal opdateres ift. de nye feje-teknik – HC giver Mia besked år hun er tilbage (juni) (**aktionslisten**)

d) Kommunikation v/LR



**DANSK
CURLING
FORBUND**

Dansk Curling Forbund
Idrættens Hus
Brøndby Stadion 20
DK-2604 Brøndby Station
www.curling.dk - info@curling.dk
+45 43 26 25 75



- Lisa har taget bestyrelsens koordinering ift. Malene, og har informeret hende om budget resten af året.
 - Malene har lavet oplæg til kommunikationsstrategi. – Lisa gennemgår med hende næste uge.
 - En journaliststuderende vil gerne lave en profil på en elitespiller – Malene har givet kontakt til Henrik Holteman
 - HC opdaterer streaming info. – som skal ud med sæsonindkaldelse
 - Der var en episode på vores interne FB-side hvor et medlem ikke overholdt vores ønskede tone. Malene fik håndteret det godt og hurtigt. Vi skal kigge på muligheden for at udelukke medlemmer som gentagende gang overtræder vores retningslinjer. (**aktionsliste**)
- e) Kørestolscurling v/KJ**
- Der arbejdes på rekrutteringstiltage, bl.a. samarbejde med genoptræningscentre, og evt. en træf i Jylland
- f) Juniorer v/TR**
- Intet nyt
 - Vi mangler medlemmer i udvalgt. gerne juniorer
 - Der er kommet et godt junior miljø på tværs af klubber efter de 2 junior camps i år
 - Forslag: "bring a friend" arrangementer for at rekruttere flere juniorer
- g) Is & Teknik v/AJ**
- Intet nyt
- h) Kompetenceudvalg v/AJ**
- Der indkaldes til dommer kursus i september
 - Is lavningskursus er afholdt med succes
- i) Arbejdsgruppen. Organisation v/TT**
- Der hentes inspiration fra andre lign forbund i DIF
 - TT holder oplæg til generalforsamling

3. Strategiaftaler v/HC

- Der er statusmøde med DIF i næste uge. Deltagere: HC, Malene, US
- Der skal nok holdes et møde igen når Mia er tilbage.
- Vi forventer ikke de store bemærkninger. På plus siden har der været medlemsvækst, g de få aktiviteter som er bagud skyldes primært Mia's barsel
- OBS: Det er muligt at revidere strategiaftalen hvis nye aktiviteter findes mere relevante end tidligere. (for eks: kørestols indsatser, junior indsatser, elite indsatser...)

4. WCF v/HC

- HC og RJ deltog i ECF møder i Sandviken. Fokus var primært rebranding indsatsens.



- De åbne møder sluttede med en session om Rusland & Ukraine for at veje stemning hos medlemmer ift. tillad Rusland tilbage. Ingen beslutninger er blevet taget.

5. Økonomi v/TR

- IKC har lovet at sende status hver måned, hver den 10. efterfølgende måned.
- Kontingent fra 1 klub (Esbjerg) mangler betaling, også efter rykker
- TR skal mødes med "Zebong" ang. nyt mulig udlægs system
- TR har tilpasset konto struktur til at passe med TD struktur for at lette rapportering til TD
- OBS: Rungsted CK er nu kun 4 medlemmer – vi skal undersøge konsekvens (**aktionslisten**)

6. Budget v/TR

- Intet nyt – Budget udkast er udsendt til generalforsamling

7. Generelforsamling 14. maj v/HC

- Ikke mange tilmeldinger, Fremover bør vi gøre mere ud af mødet for at samle hele curling Danmark
- OBS: Vi skal undersøge om vi har en tilstrækkelig mailingliste (**aktionsliste**: Malene)
- Vi mener at Lones plads skal besættes af en ny for 1 år
- Vi mener at de 2 suppleanter som er udeblevet bør erstattes af nye
- OBS: vi bør rette vedtægter til næste gang for at tydeliggøre processen når best. medlemmer stopper midt i en valgperiode. (**aktionsliste**)
- OBS: vi bør opfordre i vores netværke til at stille op - hvis vi kan holde kønsfordeling – er der forventelig en fordel ift. DIF-støtte)
- Bestyrelsen mødes 10:30

8. DIF-medaljer:

- –Afklaring/retningslinjer for hvornår der gives DIF medaljer (**aktionslisten**: Turneringsudvalg)

9. Gravering af Pokaler

- er afklaret - se under turneringsudvalget

10. En ny økonomisk struktur

- Punktet udgår